
     ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 16.12.2010, ora 12,00 în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Nicolae Radomir, fiind plecat la Bruxelles.
Se  supune  la  vot  motivarea  domnului  consilier  Nicolae  Radomir.  Se  aprobă  în

unanimitate.
Şedinţa a fost  convocată  prin  Dispoziţia  nr.628/10.12.2010,  comunicată  domnilor

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/14391/10.12.2010,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea
nr.215/2001  a  administraţiei  publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/14296/10.12.2010 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor
prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 11.12.2010.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: primarul oraşului Moldova Nouă, reprezentanţi ai administraţiei

publice locale, ai Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă,  Direcţiei Agricole, Camerei
Agricole, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Săptămânalul  „Prisma”,  Publicaţia
„Argument”, TVR Timişoara.  

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
2.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli,  pe  anul  2010,  a
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea  Consiliului Judeţean sau finanţate de
către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.
 3.Proiect de  hotărâre privind defalcarea sumei de 845.800 lei prevăzută în bugetul
propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la Cap.67-„ Cultură, recreere şi religie”, pe
domenii de intervenţie (finanţare ), pe anul 2010.
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4.Proiect  de  hotărâre  privind exprimarea  avizului  consultativ  referitor  la  normele
anuale de venit pe categorii de meserii pentru anul 2011, stabilite de către Direcţia Generală
a Finanţelor Publice Caraş-Severin.

5.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  preţurilor  medii  la  produsele  agricole  din
judeţul Caraş-Severin, pe anul 2011.

6.Proiect  de  hotărâre  privind  continuarea  Convenţiei  parteneriale  aprobată  prin
Hotărârea  Consiliului  Judeţean  nr.2/22.01.2008,  realizată  pentru  derularea  proiectului
„Centrul de igienă pentru mamă şi copil”. 

7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.95/2010, privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale aparatului de
specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările
ulterioare.

8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr. 97/2010 privind  aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii  ale Direcţiei de
Administrare  a  Domeniului  Public  şi  Privat  a  Judeţului  Caraş-Severin,  cu  modificările
ulterioare.

9.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.15/25.02.2010  privind  capacitatea  unităţilor  de  specialitate  din  cadrul
instituţiilor  de asistenţă  socială  din  subordinea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu
modificările şi completările ulterioare.

10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi
activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2011.

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării  în anul 2011, a concediului de
odihnă neefectuat în anul 2010, de către preşedintele şi vicepreşedinţii Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Iulian
Georgevici.

12.Raport  privind  starea  Universităţii  „Eftimie  Murgu”  Reşiţa  în  anul  universitar
2009-2010.

13.Analiza activităţii de protecţie civilă pe anul 2010.
14.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice

judeţene pe linia pregătirii economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea
măsurilor ce se impun.

15.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Ionesie  Ghiorghioni,
vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin la întâlnirea organizată  de consorţiul
Regional Limosin în perioada 17-20 decembrie 2010, la Limoges, Franţa.

16.Informare privind deplasarea la Caen, în Franţa, în perioada 10-16.11.2010.
17.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Murska Subota, Slovenia, în perioada 15-17
noiembrie 2010.

18. Întrebări. Interpelări.
Înainte de începerea şedinţei, are loc un moment de colinde.
Domnul protopop Mirişan Nicolae Cătălin: Dacă ne permiteţi, să vă urăm şi să vă

transmitem pe această cale gândurile noastre bune aşa cum şi anul trecut am făcut-o şi anul
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acesta. Am ţinut mult să vă colindăm. Nu am venit să cerem, am venit să dăm, oferind
colindul nostru şi mesajul nostru, acela că „Cristos peste câteva zile se va naşte în ieslea
sufletelor noastre”. Vă dorim din tot sufletul să simţiţi această bucurie a naşterii lui Cristos,
să vă urăm toate gândurile de bine, de împliniri şi un an mai bun tuturor. (aplauze).

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mulţumesc, Prea Onorate Părinte Protopop,
Prea Cuvioşi Părinţi, pentru colindele din acest an care încep să devină tradiţie la Consiliul
Judeţean, odată cu prezenţa corului dumneavoastră aici, în sala mare a instituţiei pe care noi
o reprezentăm. Vă mulţumim pentru urări şi dacă dumneavoastră  daţi o zi pe an, să fiţi
convins că, Consiliul Judeţean v-a dat 364 de zile pe an. La mulţi ani! (aplauze)

 Doamnă  consilier,  domnilor  consilieri,  vă  propun să  începem şedinţa  ordinară  a
Consiliului Judeţean Caraş-Severin din 16.12, anul de graţie 2010. Vă propun ca pe ordinea
de zi să introducem două puncte în procedură de urgenţă şi anume: „Proiect de hotărâre
pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.39/30.03.2010  privind  aprobarea
Programului  de pietruire,  reabilitare,  modernizare şi/sau asfaltarea drumurilor de interes
local clasate, aprobat prin Hotărârea de Guvern nr.577/1997, republicată cu modificările şi
completările  ulterioare,  în  judeţul  Caraş-Severin,  pe anul  2010” şi  „Proiect  de  hotărâre
privind  declararea  utilităţii  publice  de  interes  local  pentru  lucrarea  „Reabilitare  zonă
depozit ICAPA Moldova Nouă, în vederea dezvoltării durabile şi revigorării economico-
sociale  a  oraşului,  prin  atragerea  investitorilor  pentru  crearea  locurilor  de  muncă”.  De
asemenea, vreau să spun că datorită situaţiei existente, practic veţi avea a treia alternativă
de rectificare de buget, o rectificare de buget care prevede şi suma de 1,5 miliarde de lei
pentru dotarea Spitalului Judeţean, bani despre care am aflat că vin abia în cursul zilei de
ieri. Acesta este motivul pentru care aveţi a treia variantă de rectificare a bugetului. Dacă
sunteţi  de  acord  să  votăm această  ordine  de  zi  pe  care  am propus-o  acum.  Cine  este
„pentru” aprobare? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

Domnul secretar Imbrescu, dacă există observaţii la procesul-verbal.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Sunt observaţii, vă rog? Nu sunt. 
Cine  este  „pentru”  aprobare?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în  unanimitate.

Mulţumesc, domnul preşedinte.
*

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este o rectificare care în esenţă  spune 3

lucruri. Că economisim la cheltuielile pentru persoanele cu handicap, 1,7 miliarde de lei,
pentru că evaluarea acestor cazuri au adus economii în acest sens. Că acordăm din fonduri
care vin de la Guvern, 1,5 miliarde de lei pentru dotarea Spitalului Judeţean. Şi în sfârşit,
cheltuim 59 de mii de lei pentru o co-participare la proiectul „Telemunca”, un proiect pe
care îl facem în colaborare cu alte instituţii din judeţ,  cu finanţare europeană.  Din acest
motiv cuantumul de 59 de mii este unul practic modic. Dacă sunt observaţii la acest punct
şi la rectificarea pe care v-o propunem? Cum repet, nu este exclus să convoc o nouă şedinţă
în zilele viitoare pentru altă rectificare, e posibil. Să dea Dumnezeu să fie una pozitivă!
Dacă la această rectificare sunt observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli,  pe  anul  2010,  a
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de
către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pe  cale  de  consecinţă  punctul  2.  Se
modifică anexele la instituţiile pe care le avem în subordonare. Dacă aici sunt observaţii?
Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de  hotărâre privind defalcarea sumei de 845.800 lei prevăzută în bugetul

propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la Cap.67- „Cultură, recreere şi religie”, pe
domenii de intervenţie (finanţare ), pe anul 2010.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  În şedinţa trecută am suplimentat de la 745
de mii de lei la 845 de mii de lei, cu 1 miliard de lei vechi, suma  pe care o acordăm acestui
domeniu „Cultură, recreere şi religie”. Astăzi defalcăm acest miliard, aceşti 100 de mii de
lei pe obiective. Nu vă ascund că principalul beneficiar este Episcopia Caransebeşului. Am
convenit atunci când a fost patriarhul aici,  în parteneriat cu Primăria Reşiţa şi  Primăria
Caransebeş să creăm un post de radio, un trinitas local, cu alte cuvinte, un post de radio de
această  natură  pentru  promovarea  religiei.  Partea  noastră  fiind  jumătate  din  cheltuielile
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aferente. Trinitasul obligându-se să vină la faţa locului, să pună la dispoziţie toată dotarea,
inclusiv trainingul, în locaţiile pe care le stabilim la Caransebeş şi la Reşiţa. Dacă aici sunt
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind exprimarea  avizului  consultativ  referitor  la  normele

anuale de venit pe categorii de meserii pentru anul 2011, stabilite de către Direcţia Generală
a Finanţelor Publice Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  o  activitate  anuală  pe  care  noi  o
realizăm şi procedăm ca atare şi acum la sfârşitul anului 2010. Dacă aici sunt observaţii? Te
rog.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, stimată colegă, stimaţi
colegi, într-adevăr este un aviz consultativ. Mai întâi dacă este cineva de la finanţe aici, cei
care au lucrat la acest document?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu e nimeni de la finanţe. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mi se pare o aliniere a acestor norme anuale

de venit, puţin cam forţate. Haideţi să vă dau câteva exemple. De pildă, în anexă la poziţia
3 „Cărăuşie cu mijloace de transport cu tracţiune animală”, în Municipiul Reşiţa - 7200, în
Municipiul Caransebeş -7200, oraşe – 7200 şi pe comune tot 7200. La oraşe nu prea se face
cărăuşie cu căruţa. Dacă am avea o explicaţie, cum s-a reuşit să fie aceeaşi normă de venit
pe  un  eventual  întreprinzător,  ar  fi  de  întrebat.  La  poziţia  5  este  „Comerţ  cu  plante
medicinale,  seminţe de legume, fructe şi  flori”, acelaşi  lucru şi  la Municipiul Reşiţa, la
Municipiul Caransebeş şi la comune. „Comerţ cu CD, DVD”, aceeaşi normă şi la Reşiţa şi
la Topleţ.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Probabil  că  acesta  este  nomenclatorul
naţional. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Sau „Comerţ cu animalele şi păsări vii”.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Bîtea  eşti  aici?  Nu  eşti  aici.

Darian?
Domnul invitat Ciobanu Darian: Da.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dă  un  telefon  la  Direcţia  de  Finanţe
Publice,  să  vină  cineva şi  discutăm subiectul  acesta  de largă  „respiraţie  intelectuală” şi
interes judeţean, în prezenţa realizatorilor.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: De pildă „Copiere de acte”, acelaşi lucru este
şi la Dognecea ca şi la Reşiţa. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu comentez.
Domnul  consilier  Chişărău  Iacob:  Este  şi  o  greşeală  de  redactare,  s-a  scris

„barbarii” în loc de bărbaţii.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  primul  rând  procedural,  Direcţia  de

Finanţe Publice trebuia să aibă un om aici. Îi chemăm „îi aducem din post, în post”, dar nu
din „postul Crăciunului, în postul Crăciunului”. E vorba de altceva. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Avizele acestea consultative, acestea îmi plac
cel mai mult, ştiţi.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: N-avem o responsabilitate foarte clară, dar
am înţeles că  domnul Ştefănescu are din acest punct de vedere, doar din acest punct de
vedere, dreptate. Bun. În aşteptarea cu emoţie a reprezentantului finanţelor publice…

Domnul  consilier  Ştefan  Sorin  Iacob:  În  expunere,  domnule  preşedinte,  scrie
„barbarii” şi nu bărbaţii.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Barbarii de tirani!” Era din „Deşteaptă-te
române” chestia aceasta. Haideţi să discutăm punctul 5, până atunci.

*
Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  preţurilor  medii  la  produsele  agricole  din

judeţul Caraş-Severin, pe anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. 
Se adoptă în unanimitate
Finanţele Publice sunt  la  examen la  Bucureşti,  dau al  şaselea  examen în  sezonul

acesta, nu anul acesta, pentru că anul acesta este al doisprezecelea examen!
*

Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  privind  continuarea  Convenţiei  parteneriale  aprobată  prin

Hotărârea  Consiliului  Judeţean  nr.2/22.01.2008,  realizată  pentru  derularea  proiectului
„Centrul de igienă pentru mamă şi copil”. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  un  parteneriat  pe  care  îl  avem  cu
Episcopia din Caransebeş pentru acest centru, pentru care noi nu plătim decât întreţinerea
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de maxim 50 de milioane de lei pe lună, ea neridicându-se niciodată la o asemenea sumă.
Este o activitate socială  importantă  pe care o desfăşurăm, chiar în parteneriat, cu hai să
spunem, o instituţie care ar trebui să devină tot mai mult partenerul clasic al administraţiei
publice locale şi judeţene în acest sens. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.95/2010, privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale aparatului de
specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de upgradarea, aşa cum a învăţat şi
generaţia mai vârstnică a Consiliului Judeţean.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Nu înţeleg la cine vă referiţi?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La tine şi la domnul Grindeanu! Comentau

maliţios această uzitare excesivă a cuvântului, în condiţiile în care… Domnul Popescu, nu,
că este de la Moldova Nouă şi acolo n-a fost uraniu.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Acolo se vorbeşte sârba. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Sârbo-croată.  Dacă  la  această  upgradare

aveţi probleme? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt.  Se adoptă în unanimitate.
Rectific, generaţia profund matură!
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Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Chiar mă uitam, e cam multă generaţie
profund matură. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cine se simte!
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr. 97/2010 privind  aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii  ale Direcţiei de
Administrare  a  Domeniului  Public  şi  Privat  a  Judeţului  Caraş-Severin,  cu  modificările
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi poveste, 5 posturi au fost ridicate în
încadrare la punctul 7 şi 1 post la punctul 8. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.15/25.02.2010  privind  capacitatea  unităţilor  de  specialitate  din  cadrul
instituţiilor  de  asistenţă  socială  din  subordinea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu
modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  aici  sunt  observaţii?  E  vorba  de
căminul de la Sacu pe care îl încadrăm practic cu 10 de paturi în plus pentru faptul că este
nevoie, pentru că există această oportunitate nou venită prin lege şi acoperirea unor nevoi
ca atare în zona respectivă. Au şi spaţiul necesar după ultimele lucrări de modernizare şi
extindere. Dacă nu sunt observaţii, articolul I, cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi

activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o activitate anuală ce ţine de preocupările

noastre în acest sens şi mai ales de unităţile subordonate. Dacă aveţi aici observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării  în anul 2011, a concediului de

odihnă neefectuat în anul 2010, de către preşedintele şi vicepreşedinţii Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Iulian
Georgevici.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici aveţi observaţii? Se poate?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Da.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Am luat un vot personal aici. Am ţinut să

am acordul personal al distinsului nostru colaborator.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. 
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Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Avem  cele  două  hotărâri  de  consiliu
introduse pe ordinea de zi în procedură de urgenţă.

1.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.39/30.03.2010  privind  aprobarea  Programului  de  pietruire,  reabilitare,
modernizare  şi/sau  asfaltarea  drumurilor  de  interes  local  clasate,  aprobat  prin
Hotărârea  de  Guvern  nr.577/1997,  republicată  cu  modificările  şi  completările
ulterioare,  în  judeţul  Caraş-Severin,  pe  anul  2010.  Ce  se  întâmplă  la  acest  proiect?
Iniţial am stabilit o sumă  de 2 miliarde de lei care urmau să fie afectate pentru drumul
Dulău  -  Fârliug.  Suma  aceasta  nu  poate  fi  achitată  firmei  respective,  pentru  că  firma
respectivă este în insolvenţă şi nu poate să i se facă plăţi. Prin această hotărâre mutăm cele
2 miliarde de pe acest obiectiv Fârliug - Dulău, la un zid de rezistenţă pe drumul judeţean
de la Moldova Nouă. Ce drum judeţean  este acela? 571. Deci lucrări efectuate, tot în urma
calamităţilor. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi în fine, ultima hotărâre.
2.Proiect de hotărâre privind declararea utilităţii publice de interes local pentru

lucrarea  „Reabilitare  zonă  depozit  ICAPA  Moldova  Nouă,  în  vederea  dezvoltării
durabile  şi  revigorării  economico-sociale  a  oraşului,  prin  atragerea  investitorilor
pentru crearea locurilor de muncă”.

Despre ce este vorba aici? Există oportunitatea la Moldova Nouă, primarul e prezent
aici, să expropriem acest obiectiv, cu bani bineînţeles, în condiţiile în care o divizie a lui
General Motors, Delphi Automotive Systems doreşte să facă acolo o fabrică pentru cabluri
în principal şi alte accesorii auto. O fabrică, care ar putea să aibă în primă  fază 500 de
angajaţi şi prima fază înseamnă februarie-martie anul viitor, ca în final să ajungă la 2000 de
angajaţi.  Este una din cele mai mari  investiţii  pe care această  fabrica vrea să  o facă  în
România. Repet, discuţiile sunt avansate, practic noi vă propunem aici exproprierea acestui
obiectiv pentru a-l folosi ulterior ca locaţie a acestei investiţii despre care v-am spus. Nu vă
mai redau importanţa socială a acestei investiţii într-o zonă în care avem probleme mari cu
şomajul, după închiderea combinatului minier de acolo. Cei care propun instanţei printr-o
hotărâre de consiliu această expropriere, suntem noi, Consiliul Judeţean, pe baza hotărârii
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Consiliului  Local  şi  pe  baza  unei  documentaţii  înaintate  nouă,  de  către  aparatul  de
specialitate în ultimele zile. Dacă aici sunt comentarii? Vă rog.

Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, eu aş avea o observaţie.
Domnul primar este aici şi aş vrea să ne asigurăm că din punct de vedere al proprietăţii ştim
exact de la cine luăm şi expropriem. Dacă dreptul de proprietate este bine conturat şi să nu
ne trezim după ce dăm hotărârea, că ne ducem şi la instanţă, privind revendicări ulterioare
pe carte funciară, pentru că Moldova Nouă are o problemă în general cu imobilele de acolo.
Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul primar.
Domnul invitat Chisăliţă Ion: Da. Vă spun că se cunosc proprietarii şi cei care deţin

clădirile şi cei care au drept de moştenire a suprafeţei de teren pe care sunt aşezate aceste
clădiri.  Exproprierea  de utilitate  publică  se face tocmai  în acest  scop şi  acolo unde un
moştenitor nu mai există,  să  se poată rezolva această  problemă.  Să  se dea statut juridic
acestor imobile, ca să poată ajunge în proprietatea primăriei, care să poată închiria. Este
singura modalitate în aceste condiţii de a putea să dezvoltăm şi să realizăm facilităţi  cu
Delphi în România pentru investiţii la Moldova Nouă. Nu vin sub nici o formă acolo unde
statutul juridic nu e realizat. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Discuţiile au fost purtate din câte ştiu eu, pe
parcursul a 3 sau 4 luni de când ei şi-au manifestat interesul şi datorită Dunării, datorită
forţei de muncă şi din alte motive. Mai mult, terenul şi clădirile acestea de acolo sunt în
stare de părăsire, nu există nimic în momentul acesta. Dacă sunt alte observaţii? Nu mai
sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mai avem o hotărâre cu finanţele publice.
Domnul  consilier  Ştefănescu,  de  formaţie  om de  finanţe,  întreabă  pe  bună  dreptate  în
primul rând, de ce nu aţi fost prezenţi aici.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Nu  am  întrebat  aceasta.  Asta  aţi  întrebat
dumneavoastră.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Ştefănescu  a  semnalat  absenţa
voastră printr-o întrebare retorică „Este cineva de la finanţe?”, iar eu am constatat cu multă
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sinceritate, că nu era nimeni! Sigur, am pus problema că sunteţi la Bucureşti şi daţi examen
iarăşi. N-aţi fost, că sunteţi aici. Neînţelegerile domnului consilier Ştefănescu se referă la:
de ce taxele acestea nu diferă în mediul urban, faţă de mediul rural, cum le calculaţi, cum
ajungeţi la ele. Ceva de genul acesta, nu?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ceva de genul acesta. 
Domnul  invitat  Cosma Doru:  Noi  avem de  făcut  o  situaţie  pentru  Prefectură  şi

mâine este o videoconferinţă la care participă toţi prefecţii, împreună cu prim ministrul. Ca
obiectiv al acestei videoconferinţe este evaluarea situaţiilor datoriilor a tuturor consiliilor
locale,  unităţilor  administrativ-teritoriale.  Noi  trebuie  să  luptăm,  să-i  predăm domnului
prefect până mâine dimineaţă această situaţie.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Luptaţi peste 5 minute. Cum faceţi cu
chestia aceasta?

Domnul invitat  Cosma Doru: Eu zic să vină personal, că sunt mai multe întrebări,
sunt mai multe întrebări  de detaliu. O să  încercăm să-i  exemplificăm de ce am adoptat
egalitatea între mediul urban şi mediul rural, care au fost bazele de impozitare, care sunt
realizările. Aceasta este o chestiune pe plan general.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Trebuie să o aprobăm anul acesta?
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Da.  A  fost  publicată,  s-a  cerut

cetăţenilor propuneri, nu am avut nici o problemă în tot judeţul. A fost 30 de zile pe site, în
presă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Plebiscit! Mulţumit de răspuns?
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Ca de obicei,  da! Nici prea mari, nici prea

mici.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Toate sunt la fel. Bine. Avizul nostru este

consultativ oricum. 
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Astea  sunt  cele  mai  interesante,  avizele

consultative. 
Domnul invitat Cosma Doru: Orice observaţie este binevenită.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnul director, eu sunt de meserie. De pildă

„Cărăuşie  cu  mijloace  de  transport  cu  tracţiune  animală”,  7200  e  la  Reşiţa,  7200  la
Caransebeş, 7200 la celelalte oraşe şi 7200 la comune. Mi se pare din condei! La Reşiţa nu
facem transport cu tracţiune animală, decât aşa… „Comerţ cu casete audio-video”…

Domnul invitat  Cosma Doru: În anul 2010 veniturile încasate de această natură pe
tot teritoriul judeţului sunt nesemnificative sau aproape nule, pentru că nu declară nimeni.
Sunt puse formal pentru că aceste venituri nu există.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Să luăm comerţ cu CD-urile, la Reşiţa este
acelaşi ca la Dognecea.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: CD-urile sunt la fel!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: „Copiere de acte”, acelaşi normativ este şi la

Reşiţa, acelaşi normativ este şi la Doclin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă este acelaşi obiect de activitate.
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă este acelaşi obiect de activitate, puteam
să zicem în judeţul Caraş-Severin. În schimb sunt şi domenii diferite. De pildă, pescuitul la
oraşe, la Reşiţa e mai mare decât la Moldova. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: „La Reşiţa e în ape tulburi!” Lăsând de-o
parte  relaxarea  cu  care  am discutat,  ele  sunt  rezultatul  unor  consultări  publice,  tabelul
acesta? 

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Sigur.  Este  consultativ.  Dacă  îl
convingem pe domnul Doru, poate să schimbe dânşii, că e consultativ.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Trebuie  să  dăm acum pentru  că  blocăm
practic taxarea aceasta începând cu 1 ianuarie.

Domnul  invitat  Cosma Doru:  Noi  suntem deschişi  la  orice  discuţie.  Putem dacă
doriţi, anumite observaţii să le trimiteţi şi să ţinem cont de ele. Oricum sunt nesemnificative
veniturile din pescuit la Reşiţa. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă. Sunteţi de acord să-l însărcinăm
pe domnul  Ştefănescu  să  transmită  până  pe  29  decembrie  aceste  propuneri?  De  acord
consiliu? Da.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mare încredere aveţi în mine! Mulţumesc.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la vot art.1 al hotărârii.  Cine este

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Domnul director, mergeţi să lucraţi pentru Prefectură.
Gina, să-i dai şi datoriile Consiliului Judeţean!
Doamna invitat Gina Pavel: Da, le-am dat.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelea pe care le-am dus şi domnului Boc. 

*
Se trece la punctele 12, 13, 14, 15, 16, 17 ale ordinii de zi şi anume: 
12.Raport  privind  starea  Universităţii  „Eftimie  Murgu”  Reşiţa  în  anul  universitar

2009-2010.
13.Analiza activităţii de protecţie civilă pe anul 2010.
14.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice

judeţene pe linia pregătirii economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea
măsurilor ce se impun.

15.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Ionesie  Ghiorghioni,
vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin la întâlnirea organizată  de consorţiul
Regional Limosin în perioada 17-20 decembrie 2010, la Limoges, Franţa.

16.Informare privind deplasarea la Caen, în Franţa, în perioada 10-16.11.2010.
17.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Murska Subota, Slovenia, în perioada 15-17
noiembrie 2010.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la aceste puncte până la „Interpelări”,
sunt anumite observaţii? Nu sunt.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18. Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul primar, vă rog.
Domnul invitat  Chisăliţă Ion: Cred şi sunt convins, că votul indispensabil pe care

dumneavoastră astăzi l-aţi dat, va schimba oraşul Moldova Nouă şi oamenii din Moldova
Nouă. Am văzut ce face Delphi, atât la Sânnicolau Mare cât şi la Ineu, unde au locuri de
muncă  datorită  lor,  în  fiecare  localitate  peste  3800  de  muncitori.  Domnule  preşedinte,
permiteţi-mi să vă mulţumesc în mod sincer şi deosebit pentru sprijinul pe care l-aţi acordat
oraşului Moldova Nouă, pentru promptitudinea şi hotărârea cu care aţi acţionat, ca astăzi să
aibă loc acest moment deosebit. Doamnă, domnilor consilieri, vă mulţumesc foarte mult în
numele oraşului Moldova Nouă. Vă asigur de întreaga consideraţie şi apreciere a tuturor
celor de acolo. Vreau să mulţumesc aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean, care a
lucrat foarte repede, excelent. Au colaborat cu toţi factorii care trebuiau să se implice în
acest proiect de hotărâre. Odată cu aceste mulţumiri, vă doresc „Sărbători fericite” şi „La
mulţi ani”!

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mulţumim. Emoţii reale au fost să treacă
această investiţie prin Consiliul Local Moldova Nouă, acolo unde erau nişte calcule făcute.
Nu vis-a-vis de terenuri, vis-a-vis de voturi. La Consiliul Judeţean e altceva, totuşi!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Domnule  preşedinte,  stimaţi  colegi,  dragă

colegă, nu ştiu dacă încheiem astăzi dezbaterile pentru anul pe care îl vom încheia peste
câteva  zile,  dar  am simţit  că  trebuie  să  spun  ceva.  Aşa  cum am simţit  şi  atunci  când
lucrurile  au  început  să  o  ia  spre  criză,  am  spus  ceva  şi  acum  spun  ceva.  Acest  for
eminamente administrativ, de componenţă politică a judeţului Caraş-Severin, în condiţii de
criză  profundă  prin  care  trece  România,  permiteţi-mi  să  apreciez  din  partea  grupului
socialiştilor,  cum vă  place  dumneavoastră  să  ne spuneţi  nouă,  social-democraţi  cum ne
place nouă să ni se spună, că anul pe care urmează să-l încheiem este un an cu realizări, cu
realizări în ceea ce priveşte activitatea Consiliului Judeţean. Am avut mai multe dezbateri
pe fonduri europene, inclusiv domnul ministru Tabără ne-a apreciat pentru munca pe care o
desfăşurăm împreună cu Consiliul Judeţean şi respectiv Prefectura. Obiective care au fost
finanţate de Consiliu Judeţean, obiective la care Consiliul Judeţean este partener, obiective
care nu s-ar fi putut dezvolta în teritoriu fără parteneriatul dintre Consiliul Judeţean! Chiar
astăzi este o mostră aici, cu Moldova Nouă. Vreau să mulţumesc colegilor de la celelalte
partide, că în mare parte atunci când a fost nevoie, au înţeles punctul nostru de vedere, al
socialiştilor cum vă place dumneavoastră să ne spuneţi, al social-democraţilor cum ne-ar
place nouă să ne spuneţi. Poziţiile politice care uneori au avut şi dispute şi în care noi am
fost parte, dar uneori parte nereuşită, pentru aceste poziţii eu vă cer scuze dacă cumva am
reuşit să vă impietăm în aplicarea doctrinară a unor opţiuni ale dumneavoastră. În schimb,
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cred că realizările Consiliului Judeţean, le cunosc şi pe ale altor judeţe în perioada de criză,
sunt meritorii. Mulţumesc frumos.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vă mulţumesc şi eu. Dacă alte observaţii
mai sunt? Da, încheiem un an greu, nu ţin minte, ca să fiu sincer, după anul 1990 care a fost
un  an  uşor,  dar  mă  bucur  că  sunt  şi  voci  care  spun  că  ne  constituim  ca  un  organ
administrativ eficient. Până la urmă dezbaterea politică sterilă nu trebuie să aibă loc nici
măcar în Parlament, dar mai ales într-un executiv regional cum este Consiliul Judeţean.
Sigur că desfăşurăm un portofoliu de proiecte financiar-europene important, probabil nu
numai pe cap de locuitor printre cele mai vaste şi importante din România. Eu sper să vă
mai invit odată anul acesta, pentru că dacă vă mai invit odată,  înseamnă  că mai primim
nişte bani. Dacă nu, vă mulţumesc pentru faptul că am colaborat responsabil pe parcursul
acestui an. Nu cred că ne aşteaptă un 2011 uşor, aşa cum se prefigurează el inclusiv din
cifrele de buget care ne-au venit preliminar, e adevărat, nimic nu e sigur. Nu cred că va fi
un an politic uşor la nivel naţional şi proiecţiile în local se vor face simţite. Din nefericire
anul acesta se termină  la nivel naţional, la nivel legislativ, în vrajbă  şi dispute şi foarte
multe agresivităţi verbale. Am convingerea că în 2011 vom lucra în continuare aşa cum am
făcut-o şi  până  acum, adică  pentru Caraş-Severin. Până  la urmă  de asta suntem aici,  să
încercăm să facem ceva pentru ai noştri, în primul rând. Deşi am speranţa că vă mai invit
odată să mai ţinem o şedinţă spre finalul anului, eu vă spun de acum „Crăciun Fericit”, în
primul rând, pentru că „pe pământ se naşte Cristos”, „Sărbători liniştite” şi sigur „La mulţi
ani”  şi  să  ne  vedem  sănătoşi  în  2011,  dacă  nu  în  2010,  în  decembrie.  Încă  odată  vă
mulţumesc pentru modul în care am colaborat împreună. La mulţi ani!

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                      Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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